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Weert, 29 september 2017  
 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen m.b.t. duurzaamheid kermis (art. 40 RvO) 
 
 
 
Geacht College, 
 
 
Net als veel Weertenaren kijken wij terug op een geslaagde Weerter kermis. Zoals ieder jaar 
was het ook dit jaar weer een prachtig evenement voor onze inwoners en bezoekers. Mede 
vanwege de uitstekende weersomstandigheden was het evenement zeer goed bezocht. 
 
Het viel ons echter op dat de stroomvoorziening op de kermis op dit moment gebeurt door 
middel van dieselaggregaten. Aangezien wij als gemeente duurzaamheid als belangrijke 
doelstelling hebben, vragen wij ons af hoe het gebruik van dieselaggregaten past in dit beleid. 
 
Vandaar dat we als VVD-fractie de volgende concrete vragen hebben aan het college: 

1. Op welke manier wordt de kermis momenteel van stroom voorzien? Klopt het dat dit 
gebeurt door middel van dieselaggregaten? 

2. Welke brandstof wordt momenteel gebruikt bij deze aggregaten? 
3. Hoeveel brandstof wordt er verbruikt door deze aggregaten tijdens de kermis? 
4. Is het college het met de VVD eens dat het gebruik van dergelijke aggregaten niet past 

binnen het duurzaamheidsbeleid van de gemeente? 
5. Denkt het college na over een alternatieve stroomvoorziening in de toekomst die meer 

past binnen het duurzaamheidsbeleid? 
 
Met belangstelling zien wij de (schriftelijke) beantwoording van onze vragen tegemoet. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Thomas van Gemert 
Raadslid VVD 


